

Referat årsmøte Bergen Klatreklubb 25.03.2015

Leder for det sittende styret, Erik Faugstad, innleder med velkommen til årsmøte.

1. Godkjenne de stemmeberettigede
16 personer tilstede, alle godkjent
2. Godkjenne innkalling, sakliste og foretningsorden
Godkjent
3. Velge dirigent, referent samt 2 medlemmer til underskrive protokoll
Erik Faugstad valgt til dirigent, Erlend Sunde referent, Thomas Holgersen og Øyvind Halmrast til å skrive under protokoll
4. Behandle årsmelding
Erik gjennomgikk årsmelding.
 - Morten kommenterte at impulser utenfra i forbindelse med skruing er bra, også for de i klubben som allerede skrur en del.
 - Odd Magne kommenterer om klatrefelt og bolter. I Oslo har kommunen kommet med forslag om at klubber skal ha forvaltningsansvar i forbindelse med vedlikehold av boltede klatrefelt. NKF vil jobbe mot dette, og Bergen Klatreklubb bør følge denne utviklingen.
 - Kommentar fra salen om at livestreamingen under NM i buldring var meget bra!
 - De lange ventelistene på barnegrupper bør kunne være positivt for
 - Odd Magne lurte på i forbindelse med førerarbeid om hva som er status med Norges boltefond og deres førerarbeid mot Bergensfelt. Norges boltefond var i forhandlinger med oss for 1-2 års tid siden, men vi har ikke hørt noe mer om den saken. Noe diskusjon i salen uten at det ble gått i dybden. Bergen Klatreklubb følger saken.
 - Odd Magne spør om klubben har gode rutiner på HMS ved omskruing. Erlend og Erik kommenterer at HMS ved omskruing i Bergenshallen er godt dokumentert. Rutiner for HMS ved omskruing i Bryggeriet skal på plass.
 - Kommentar om at det har vært hendelser med barn som oppholder seg i klatreareal, og at dette innimellom kan føre til farlige situasjoner. Regler bør tydeliggjøres. Hvordan skal andre klatrere og vakter forholde seg til dette? En kan eventuelt hente inn erfaringer fra andre veggeiere, bør en ha en form for ansvarserklæring? Årsmøtet ber styret følge opp dette.
 - Generell diskusjon rundt HMS og sikkerhet. Kommentarer fra Erik om at vi har bra HMS rutiner, og at de stadig blir bedre.
 - Kommentar om at det bør avholdes møter med vakter og instruktører i klubben jevnlig. Slike møter bør nevnes i årsmeldingen.

- Kommentar fra Steinulv om stipend. Er det noen bestemmelser om at mottakere skal gi noe tilbake til klubben. Erik svarer at dette er ting som blir avtalt med mottaker, og at det gjerne blir avtalt at mottaker må holde foredrag, kurs osv.
- Sluttkommentar fra salen om at årsmeldingen tyder på at det er god aktivitet i klubben, og at det var en flott årsmelding.

5. Behandle regnskap

Erik går kort gjennom regnskap

Morten som har kompetanse på regnskap kommenterer kort om regnskapet, og mener totalt sett at det ser bra ut. Henter om at vi bør å ha med så pass med detaljer i regnskapet som blir presentert.

6. Behandle forslag og saker

Ingen innkommne saker

- a. En kommentar har kommet på at det har vært en del dårlige bolteplasseringer på nye ruter utendørs. Dette bør klubben følge opp.
- b. Kommentar på at det har vært en sak om at Bergenshallen kanskje skal selges. Innbefatter dette klatrehallen? Dette må klubben følge opp.
- c. Kommentar om at det er planlagt nytt klatreanlegg i Åsane. Her må klubben følge opp, og vi bør være med i hele prosessen. Også drift. Generell diskusjon rundt emnet. Viktig for oss som klubb, at vi drifter anlegg og vi har vist gjennom mange år at vi kan drive anlegg på en god måte. Klubben må ta kontakt med kommunen. Vi bør sørge for at en ny vegg blir så bra som mulig. Også kommentarer om at vi bør vurdere å gå inn med midler hvis det trengs. Erik kommenterer at styret kommer til å jobbe videre med dette og komme i dialog med kommunen. En komite vil bli opprettet
 Kommentar fra Odd Magne. Kan kommunen tenke at Bergen Klatreklubb ikke kan få fordeler, og at det bør være en klatreklubb i Åsane? Muligens på tide å tenke på opprettelse av allianseidrettslag mellom klatreklubber?
 Vi må også selge oss inn som et idrettslag som driver aktivitet for alle. Funksjonshemmede, barn, alle aldersgrupper.
- d. Kommentar på at vi bør utnytte hallen bedre på fredagene. Også andre dager. Kan f.eks de som har årskort få nøkkelkort i Bergenshallen slik at en kan klatre utenom åpningstid? Styret bør se på denne saken.

7. Fastsette kontigent

Styret har foreslått uendret kontigent. Dette ble vedtatt av årsmøtet

8. Vedta budsjett for 2015

Morten gikk kjapt gjennom budsjett, og de ulike postene.

Morten savner litt spesifisering i budsjettet. Det bør komme fram i budsjettet hva som ligger i de forskjellige postene. Dette ble også kommentert av Odd Magne, som oppfordrer klubben til å legge fram et mer detaljert budsjett neste årsmøte. Det bør komme fram i budsjettet hvilke aktiviteter klubben ønsker å satse på. Med dette budsjettforslaget har årsmøtet begrenset mulighet til å påvirke budsjettet.

Budsjettet blir vedtatt med anmerkning om at det er begrenset med detaljer.

9. Behandle organisasjonsplan

Erik: Organisasjonsplan foreligger foreløpig ikke, men det er begynt å lage en plan, og det neste styret bør jobbe for å få på plass en slik plan med formål osv.

10. Foreta valg

Øyvind Halmrast, leder for valgkomiteen, informerer om valgkomiteens arbeid. Det har vært en takknemlig oppgave, og de som har blitt spurt har stort sett vært interessert i å gjøre en jobb for klubben.

a. Leder og nestleder

Erik Faugstad ble valgt til leder

Erik Løvby ble valgt til nestleder

b. 6 styremedlemmer og 2 vara

Følgende ble valgt:

Styrem:

Erlend Sunde

Caroline Bøe

Marie Helen Sunde

Ove M. Landro

Marie Tamber

Siv Grasdalsmoen

Varamedlem:

Hans Petter Petersen

Henriette Alsaker

c. Øvrige valg i henhold til årsmøtevedtak

d. 2 revisorer

Gisle Andersen og Gunnar Karlsen ble valgt

e. Representasjon til ting osv.

Styret gis ansvar av årsmøtet til å finne representanter

f. Valgkomite med leder og 2 medlemmer og 1 vara

Følgende ble valgt:

Leder: Bjarte Ross Iidsøe

Medlem: Florian Falch og Linn Karin Stendal

Vara: Erik Sundstrøm



Referent



Protokollunderskriver 1



Protokollunderskriver 2